



Start vid Ästad Vingård, Lat: 57,063603° Lon: 12,556124° (WGS 84)
Start from Ästad Vingård, Lat: 57,063603° Lon: 12,556124° (WGS 84)
Startpunkt: Ästad Vingård, Lat: 57,063603° Lon: 12,556124° (WGS 84)



Sankmark
Annan öppen mark
Barr- och blandskog
Lövsog

Wet ground
Other open ground
Coniferous and mixed forests
Deciduous forest

Sumppfjällande
Sonstiges öppet område
Nadel- och Mischwald
Laubwald

1:12 000

0 100 200 300 400 500
Meter

Holma ö är en udde vid Byasjöns östra strand

Här finns rester från en medeltida borg kringgärdad av en bred vall. Platsen var troligen viktig i det äldre Hallands inre vattensystem.

Hantverkartorpet Långanskogen

Här bodde Emma fram till 1970-talet. Snickarverkstad, kalvkätte och sov-kammare allt under samma tak. För visning kontakta Hans-Olof Inghammar 073-175 28 91.

Ästad skolmuseum

I detta museum visas en välbevarad skolmiljö från 1900-talets första hälft med tillhörande lärarbostad. Ring för information om öppettider och guidning, tel 0340-46064 Barbro Svensson.

Ästad Vingård är en av Sveriges största vingårdar. Här odlas ekologiska druvor och gården gör sina egna viner. På Ästad finns många aktiviteter som t.ex. guidad vingårdsvandring tillsammans med gårdens sommelier, vinprovningar och lyxiga Sinnenas Spa som inspirerats av naturen omkring vingården. Restaurangerna Logen och ÄNG serverar frukost, lunch och middag, respektive avsmakningsmeny. Hotellrum med egen bastu. 0340-460 61. www.astadvingard.se.

Ästad 4H-gård

Naturskönt belägen kursgård för skolklasser, teambuilding, familjesammankomster och liknande. 46 bäddar, stor trädgård, badplats vid Byasjön och kanotuthyrning. Bokning: www.4h.se/astad eller 0725-12 15 02.

HOLMA ISLAND IS A HEADLAND ON BYASJÖN LAKE'S EAST COAST

Has remains from a medieval castle surrounded by a wide wall. Probably of importance in old Halland's interior irrigation system.

THE LÅNGANSKOGEN CRAFTSMAN'S HOMESTEAD

Emma lived here until the 1970s. Carpentry workshop, calf stall and sleeping chamber all under the same roof. Contact Hans-Olof Inghammar at +46 73 175 28 91 for a tour.

ÄSTAD SCHOOL MUSEUM

It houses a well-preserved school interior from the start of 1900's with accompanying teacher accommodation. For opening hours and to book guides: +46 340 460 64, Barbro Svensson.

ÄSTAD VINEYARD is one of Sweden's largest vineyards. Organic grapes are grown here and the farm makes its own wines. Ästad has many activities, such as a guided hike through the vineyard together with the farm's sommeliers, wine tastings and luxurious Sinnenas Spa, which is inspired by the vineyard's natural surroundings. The Logen and ÄNG restaurants serve breakfast, lunch and dinner, as well as a tasting menu. Hotel rooms with their own sauna. +46 340 460 61, www.astadvingard.se.

ÄSTAD 4H FARM

Nature-friendly farm for school classes, team building, family gatherings and the like. 46 beds, a large garden, a swimming area at Byasjön lake and canoe rentals.

Booking: www.4h.se/astad or +46 725 12 15 02.

HOLMA Ö - EINE LANDZUNGE AM OSTUFER DES BYASJÖN

Hier finden sich Reste einer mittelalterlichen Burg, die von einem breiten Wall umgeben war. Der Ort war vermutlich für das innere Wassersystem Hallands von Bedeutung.

HANDWERKERMARKT LÅNGANSKOGEN

Hier lebte Emma bis in die 1970er Jahre. Tischlerwerkstatt, Kälberstall und Schlafkammer - alles unter einem Dach. Zur Besichtigung wenden Sie sich bitte an Hans-Olof Inghammar +46 73 175 28 91.

SCHULMUSEUM ÄSTAD

Dieses Museum zeigt, wie die Schule in der ersten Hälfte des 20. Jhs. aussah, auch die Lehrerwohnung ist zu bestaunen. Fragen Sie nach Öffnungszeiten und Führungen: +46 340 460 64, Barbro Svensson.

ÄSTAD VINGÅRD ist einer der größten Weinberge Schwedens. Hier werden biologische Trauben angebaut, und der Hof stellt seine eigenen Weine her. In Ästad gibt es viele Aktivitäten, z. B. Führungen durch den Weinberg mit dem Sommelier des Hofes, Weinproben und den luxuriösen Sinnenas Spa, der von der Natur um den Weinberg inspiriert ist. Die Restaurants Logen und ÄNG servieren Frühstück, Mittag- und Abendessen sowie Verkostungs-menüs. Hotelzimmer mit eigener Sauna. +46 340 460 61, www.astadvingard.se.

ÄSTAD 4H-GÅRD

In wunderschöner Natur gelegener Kreativhof für Schulklassen, Teambuilding, Familienfeiern und ähnliches. 46 Betten, großer Garten, Badestelle am Byasjön und Kanuverleih.

Buchung: www.4h.se/astad oder +46 725 12 15 02.